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Svar på skrivelse från ASVT rörande dräktighetsstatistik 

 

ASVT önskar i en skrivelse daterad 2014-12-08 att en dräktighetsrapportering införs i 
samband med redovisning av språngrullorna istället för som i dag när stona fölat hösten efter 
betäckningen. Detta för att kunna få en uppfattning om hingstarnas fertilitet och 
mottagarstationernas resultat betydligt tidigare än idag.  

ST tycker förstås precis som ASVT att det är väldigt viktigt att kunna presentera en bra 
fertilitetsstatistik så tidigt som möjligt dock finns en rad praktiska och datatekniska frågor att 
ta hänsyn till. 

ST:s styrelse har hänskjutit frågan för vidare behandling i avelsrådet. 

 

 

Med vänliga hälsningar 

SVENSK TRAVSPORT 

 

Christina Olsson 

Avd chef avel 

 

 

 

 

 

 

 


